
Częstochowa dn, 29.01'2074r.

Małgorzata lżyńska

Radna Miasta Częstochowy

Szanowny Pan

Krzysztof M atyjaszczyk

Prezydent Miasta Częstochowy

{bqro

INTERPELACJA

dot: podatku od |okali użytkowych w ZGM TBS Sp z o.o.

Szanowny Panie Prezydencie , dnia 28.01 '20t4r' odbyła się nadzwyczajna Komisja Rozwoju
RegionaInego i Gospodarki w trakcie której został poruszony temat podwyższenia najemcom opłat od
lokali użytkowych w ZGM TBs o wysokość podatku od nieruchomości , który to podatek do tej pory
płaciłwłaścicie| |oka|u czy|iZGM. Ki|kunastu najemców ,ktorzy poprosi| i  mnie o skierowanie do Pana
WW. interpe|acji, uczestniczy|i w obradach Komisji jest oburzonych zaistniałq sytuacjq.
Niezrozumiałym jest także fakt wysłania do ww. najemców w |ipcu nowych umów do podpisu
datowanych datq wcześniejszq o prawie pół roku bo na dzień 01.01'201|r.

obecni na Komisji najemcy nie zgadzajq się na podwyższenie opłat i żqdajq usta|enia nowych
zasad poprzez wprowadzenie nowego zarzqdzenia . Jednym z wie|u argumentów podawanych w
dyskusji jest słaba kondycja finansowa ich jako przedsiębiorców, którzy jeżeIi zostanq obciqżeni
ko|ejnymi kosztami będq zmuszeni zakończyć działa|ność gospodarczq. Proszę o przeana|izowanie
mojej interpe|acj i  i  zna|ezienie kompromisu, który zadowo|i oby dwie strony'

Z poważaniem


